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Protokół Nr 19/2023 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 20 kwietnia 2023 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Renata Frontczak – przewodnicząca komisji 

2. Gawrysiak Renata – członek komisji 

3. Czarniak Janusz – członek komisji 

4. Szulc Igor – zastępca przewodniczącej komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

2. Roszak Joanna – starszy inspektor ds. ochrony środowiska 

3. Zasada Paulina – inspektor ds. gospodarki nieruchomościami i zagospodarowania 

przestrzennego 

4. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Wybór zastępcy przewodniczącego komisji.  

3. Rozpatrzenie wniosku o zmianę miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego.  

4. Zakończenie posiedzenia. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji, radna Renata Frontczak o godzinie 10:30 

otworzyła posiedzenie Komisji, a następnie powitała Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, 

członków komisji oraz obecnych pracowników urzędu gminy.  

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad.2. Wybór zastępcy przewodniczącego komisji. 

Na zastępcę przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zaproponowano radnego 

Igora Szulca.  

Radny Igor Szulc wyraził zgodę.  

Nie było innych kandydatur, dlatego przystąpiono do głosowania w sprawie wyboru radnego 

Igora Szulca na zastępcę przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
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Wyniki głosowania: 

1. Renata Frontczak – za 

2. Gawrysiak Renata – za 

3. Czarniak Janusz – za 

4. Szulc Igor – za 

W wyniku głosowania zastępcą przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został 

wybrany radny Igor Szulc. 

Ad.3. Rozpatrzenie wniosku o zmianę miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego.  

Przewodnicząca Komisji radna Renata Frontczak – odczytała wniosek o zmianę miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego z dnia 31 marca 2023 r. oraz jego uzupełnienie 

z dnia 4 kwietnia 2023 r. (data wpływu 6 kwietnia 2023 r. ). 

Pani Joanna Roszak – poinformowała, że obecnie otrzymała wszystkie dokumenty z SKO wraz 

z wyrokiem Sądu. Kolejnym krokiem jest przystąpienie do rozpatrzenia wniosku i wydania 

nowej decyzji, która musi być oparta na obecnie obowiązującym planie. Dodała, że plan 

miejscowy jest z 1998 roku, kiedy nie było jeszcze ustawy o ochronie środowiska, dlatego 

pewne zapisy w tym planie powinny zostać zmienione, jak wskazuje Sąd.  

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, od czego należy zacząć w tej sytuacji, jeśli chodzi 

o decyzję środowiskową? 

Pani Joanna Roszak – odpowiedziała, że musi poinformować strony o wznowieniu 

postępowania i wnioskodawca musi przedstawić nam Raport Oddziaływania na Środowisko 

zgodnie z wytycznymi Sądu. Dodała, że jeśli plan miejscowy nie zostanie zmieniony zgodnie 

z sugestiami Sądu, to nowa decyzja niczym nie będzie się różniła od poprzedniej.  

Radny Igor Szulc – zadał pytanie, jakie konsekwencje poniesie gmina w przypadku 

nieuwzględnienia powyższego wniosku? 

Pani Paulina Zasada  – poinformowała, że w myśl art. 14 ust. 4 z dnia 17 marca 2003 r. ustawy 

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym uchwałę o przystąpieniu do sporządzenia 

planu miejscowego, rada gminy podejmuje z własnej inicjatywy lub na wniosek wójta, 

burmistrza albo prezydenta miasta. Stosownie do art. 27 tejże ustawy zmiana studium lub 

planu miejscowego następuje w takim trybie, w jakim są one uchwalane. Dodała, że wnioski 

o zmiany mogą być składane do Wójta Gminy, jednak nie muszą zostać od razu realizowane. 

Poza tym w roku 2017 Rada Gminy Dąbrowa Biskupia podjęła uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu w zachodniej części miejscowości Modliborzyce. Plan miejscowy został wyłożony do 

publicznego wglądu i żadna uwaga od wnioskodawcy nie wpłynęła. Należy pamiętać, że 

w momencie przystąpienia do zmiany planu nie określa się w jakim kierunku są te zmiany. To 

jest na etapie opracowania planu.  
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Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie, jakie skutki dla gminy niosło by wprowadzenie 

wskazanych zmian w planie miejscowym? 

Pani Paulina Zasada – odpowiedziała, że można wprowadzić wszystko co chce inwestor, ale 

możemy np. wyłączyć jakiekolwiek inwestycje znacząco lub mogące oddziaływać na 

środowisko.   

Pani Joanna Roszak - dodała, że kwestia własnego ujęcia wody byłoby z korzyścią dla gminy, 

ponieważ jest to duże przedsiębiorstwo. W kwestii ograniczenia wszelkiej uciążliwości do 

granic terenu, to w przypadku kiedy nie ma ustawy odorowej, to ciężko jest określić te 

granice.  

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, czy mając wyrok Sądu, gmina powinna przystąpić 

do zmiany planu? 

Pani Paulina Zasada – odpowiedziała, że wyrok NSA nie jest wiążący w kwestii zmiany planu 

miejscowego. To są tylko wytyczne, sugestie i przede wszystkim argumenty dlaczego decyzja 

środowiskowa została uchylona.  

Pani Joanna Roszak – przedstawiła komisji procedurę wydania decyzji środowiskowej.  

Wójt Gminy – poinformował, że jest świadomy konieczności zmiany omawianego planu i 

dostosowanie go do obowiązujących przepisów, jednak opracowanie planu miejscowego jest 

procesem długotrwałym i wymagającym znacznych nakładów finansowych, na co nie ma 

zabezpieczonych środków w budżecie Gminy Dąbrowa Biskupia na rok 2023. 

Radny Igor Szulc – stwierdził, że skoro przy wcześniejszej zmianie planu nie było uwag 

wnioskodawcy, to teraz nie będzie się wydawało drugi raz środki na to samo. Jednak 

w przyszłości należy zmienić ten plan zgodnie z wytycznymi Sądu.  

Radna Renata Gawrysiak – dodała, że na obecną chwilę jest przeciwna zmianie planu 

miejscowego, zgodnie ze wskazanymi zmianami przez wnioskodawcę.  

Radna Renata Frontczak – uważa, że gmina powinna przystąpić do zmian planu, zgodnie 

z sugestiami Sądu, jednak z pewnością na obecną chwilę nie ma na to środków.  

Przewodnicząca Komisji przeprowadziła głosowanie za uznaniem wniosku za bezzasadny: 

1. Czarniak Janusz – „za” 

2. Renata Frontczak – „za” 

3. Gawrysiak Renata – „za” 

4. Szulc Igor – „za” 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała wniosek o zmianę miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego za bezzasadny. 

Następnie przygotowano projekt uchwały stanowiący załącznik do protokołu.  

Ad.4. Zakończenie. 
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Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radna Renata 

Frontczak podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 20 kwietnia 2023 r., godz. 12:30 

  Protokółowała:    Prowadząca posiedzenie 

  Monika Wochna    Renata Frontczak 


